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ČESKO: Týden se s týdnem sešel a opět je tu můj nedělník, kterým vás buď potěším, nebo nakrknu.
Potěším ty, co nám spíše fandí, případně nakrknu naši konkurenci, která sem chodí jen očumovat, co
se u nás děje. Tak pojďme do toho. A protože byl uplynulý týden co do dění na politické scéně bohatý,
udělejme si takovou malou rekapitulaci.

Minulou sobotu jsme se spolu s ANS účastnili akce pořádané Chcíplým psem. Jak jsem psal už dříve –
politické hnutí Otevřeme Česko s podporou iniciativy Chcíplý pes chce jít také do voleb. Co jsem se
koukal, má zajímavý program postavený na odmítání koronáčových nesmyslů, což je nám blízké.
Některé protivládní body svého programu mají dokonce napsané tak pěkně, že bych je já lépe
nesepsal. S Jakubem Olbertem, majitelem restaurace Šeberák (na fotce), je navíc rozumná řeč. Není
komplikovaný jako někteří představitelé jiných politických stran, které jsem měl v uplynulých
týdnech možnost potkat.
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Líbí se mi také jejich akčnost. Například příští neděli pořádají velkou demonstraci na Václavském
náměstí. Uvidíme se tam.



Ve čtvrtek jsme oficiálně podpisy stvrdili naši dohodu s ANS (článek, videoreportáž a text dohody



najdete zde). Datum jsme si vybrali záměrně. Je to také výsledek našich dosavadních jednání a
dobrý základ pro další sjednocování. Vzájemně si věříme, naše ústní dohody platí a své slovo obě
naše strany drží, ale podpis je jakýmsi symbolickým vzkazem hlavně vám, našim voličům, že to
myslíme vážně. U virtuálního kulatého stolu můžete říci cokoli, ale pak to odvolat. My sice u kulatých
stolů nebyli, ale náš výsledek je možná více transparentní. Máte to černé na bílém, že jdeme spolu a
jsme parťáci, co se budou podporovat, děj se, co děj.

A že se toho děje. Už několik týdnů jsme mediálně ostřelováni – světe div se – z alternativy. O
Svobodném rádiu škoda mluvit, není to alternativa, podobně jako není alternativa SPD, jejíž je
Svobodné rádio hlásnou troubou. Vlna urážek, pomluv a nactiutrhání na adresu ANS ze strany p.
Kapala a M. Kollera (a dalších) byla téměř neuvěřitelná, a je dobře, že se jí kolegové z ANS aktivně
brání. Pan Kapal se snažil plivat i na mne, ale doplivnul jen na svou bradu a poprskal se u toho. Inu,
blíží se volby…

U Svobodného rádia to člověka nicméně nepřekvapí tolik, jako když – sice méně jedovaté, ale
neméně dehonestující – poznámky uslyší na Svobodném rádiu (SVCS). Že se pan Petr Synek (Petr
Václav) zhlédl v Lubomíru Volném, je jeho věc. Že je k němu poměrně nekritický až podbízivý, to už
je trochu neprofesionální. Ale že se začíná strefovat ve svém pořadu do ANS a ND, to mi připadá
vrcholně nevkusné (dokonce mne srovnával s Dominikem Ferim – a dával mi ho za vzor: jak prý Feri,
když na něj padl stín podezření, vzorně, rychle a bez odmlouvání odešel z kandidátky, aby nepoškodil
stranu ve volbách, kdežto zlý Bartoš není schopen pochopit, že škodí a pořád se domáhá toho, aby
mohl kandidovat). Všiml jsem si, že tyto své názory podsouvá posluchačům i v jiných svých pořadech,
než jen v tom s panem Volným. Mám obavy, že studio Midgard se stává takovou hlásnou troubou
Volného bloku a některými podpásovkami se tak začíná podobat Svobodnému rádiu. Inu, blíží se
volby…

I proto jsem rád, že Studio Tapin Rádio přišlo s nabídkou pořadu, ve kterém bych měl prostor i já.
Vítek je profík a určitě mi nic nedaruje, jeho otázky budou „na tělo“, ale na pravidelný pořad se
přesto těším.

Včera, v sobotu, jsme měli v Praze dlouho odkládanou VII. výroční konferenci Národní demokracie,
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což je setkání, kterým si vždy připomínáme obnovení naší strany v roce 2014 (proto tedy jde už o
sedmý ročník). Běžně ji děláme v lednu nebo v únoru, ale kvůli covidovému teroru vlády jsme ji byli
nuceni odložit až na květen. Ale vlastně dobře – alespoň jsme na setkání mohli shrnout všechna
jednání, která jsme dosud absolvovali a to, co jsme na nich vyjednali. Mezi hosty nemohli chybět naši
kolegové z ANS. Setkání bylo občerstvující – s mnohými jsme se tak viděli po více než roce. A mluvili
nejen o volbách, ale i o tom, co bude dál – po nich…

Předsedkyně ANS Vladimíra Vítová pozdravila účastníky VII. výroční konference Národní
demokracie. I když jsme se bavili o vážných tématech, byla u toho legrace…

Příští týden pokračujeme v jednáních a tak jako jsme pilovali volební taktiku s ANS, budeme ji teď
pilovat s dalšími subjekty, abychom mohli v příštích týdnech představit volební superblok. Toto bude
skutečný volný blok, kde nikdo nebude nikoho uzurpovat, nikdo nebude nikoho nikam vykazovat,
nikdo si nebude nikoho podmaňovat a nikým manipulovat. A my tam nebudeme žádní ne-volníci, ale
rovnocenní partneři.

Když už jsem u toho, nemohu nezmínit, že pan Volný mne – opět v pořadu studia Midgard za
přizvukování Petra Synka – označil za policejní agenta, agenta BISky, práskače, fízla, lháře, že
pracuji pro státní složky – prostě měl pro mne jen ta nejhorší přízviska, i když mi ještě nedávno
nabízel místo asistenta poslance. Důvod? Že jsem se neúčastnil kulatého stolu (to za prvé – a to
skutečně řekl – i to málo stačí podle pana Volného k tomu, aby odhalil agenta: tedy kdo nechce k
Volnému „na kobereček“, je agent) a že jsem ho prý nařkl ze spojenectví s PENTOU (to za druhé). Už
podle této potrefené reakce by se dalo mnohé soudit, vyslechl jsem si také, že mám předložit jakési
důkazy pro své tvrzení. Proč bych měl však předkládat důkazy? Napsal jsem toliko, že se to v
parlamentu proslýchá a to je pravda pravdoucí. Překvapení pro pana poslance možná bude, že to
říká sama jeho bývalá kolegyně z SPD, která navíc spolu s ním a M. Bojkem z SPD odešla a chvíli
působili jako tři nezařazení poslanci – paní poslankyně Nevludová. Takže ať se na mne nikdo nezlobí:
když něco říká paní poslankyně Nevludová, která má s panem Volným své jisté zkušenosti, je to
minimálně k přemýšlení…

Pan Volný by mne také neměl provokovat, abych řekl, odkud to vím, protože bych se také mohl



rozepsat o podivném počínání paní Volfové, kterého byli svědky zase jiní lidé, a ze kterého je jasné,
že paní Volfová dostala zadání, dostala prostředky a začala budovat volební projekt. Ještě nedávno
přitom její strana měla problémy s Úřadem pro dohled nad hospodařením politických stran a hnutí,
protože neodevzdala audity a její Suverenitě hrozilo ukončení činnosti. Když totiž pohořel její kůň
David Rath v eurovolbách roku 2019 (hodně si od něj slibovala, ale nevyšlo to), na čas se úplně
politicky odmlčela. Co se stalo tak zásadního, že na začátku roku 2021 ožila, podobně jako pan
Volný, který ve Sněmovně tři roky nic nedělal, měl největší absenci ze všech poslanců a nyní se snaží
vše dohnat? Inu, blíží se volby…

Co se PENTY týče, minulé sněmovní volby vsadila tato finanční skupina na Realisty. Kdo si dnes na
tuto stranu vzpomene? Ve znaku měli dokonce modrý PENTAgram. Jenže Realisté, navzdory
milionům vloženým do kampaně, získali tak mizerný výsledek, že i my (bez milionů) jsme měli lepší.
Takže chápu, že chce-li PENTA opět na někoho vsadit, nemá pro ni smysl křísit mrtvolu v Německu
dlouhodobě žijícího strojeného a koženého politologa Petra Robejška, ale poohlédnou se po někom
dalším. Neříkám, že to je zrovna Volný blok. Říkám, že se to o Volném bloku tvrdí mezi poslanci.
Nevím, proč je pan Volný tak popuzen, mohl to jen popřít a hotovo. Proč má místo toho potřebu mne
označovat za policejního agenta, mi není jasné. Až doposud nás kádroval a z voleb vykazoval do
kouta, nyní dokonce přitvrdil a prohlašuje o mne, že jsem policejní agent. Inu, blíží se volby…

Další novinky už znáte z mainstreamu: nastupuje Adam Vojtěch, připraví se Roman Prymula. Aneb
Dr. Kůže se musel poroučet, zřejmě proto, že zapomněl na svých 160 nemovitostí. Nebo proto, že
mouřenín posloužil a mouřenín může jít? Z politiky odchází také Dominik Feri. Smetla ho vlna
MeeToo, kterou sám propagoval. Našel jsem na internetu smutně vtipnou infografiku, která si
pokládá provokativní a záludnou otázku – co je v tomto pomyslném zápasu MeeToo vs. BLM víc?
Neboli nepřeváží nad nevhodným chováním k ženám argument, že bychom měli mít porozumění pro
jiné kulturní zvyky příslušníků minorit? Jenže pomyslný zápas neomarxistických idejí se nekonal, Feri
z politiky zdrhnul rychlostí namydleného blesku (asi to byla pravda a asi toho na něj Piráti měli víc) a
jeho případ dokonce ještě navíc poslouží vzniku zákona, který zpřísní definici znásilnění. Možná se
ještě dočkáme zavedení písemného souhlasu se sexem. A možná na to někdo vymyslí apku… Inu,
blíží se volby…

A Babiš? Škoda mluvit. Místo koblih to letos budou dámské vložky. Ale aspoň mám téma na příští
nedělník…

Inu, i přestože se blíží volby, mějte se fajn, buďte dobré mysli a nenechte se ničím otrávit
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